
 
 
-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van: H.v.d.schee 
Verzonden: woensdag 20 november 2019 10:57 
Aan: Griffiebureau <griffiebureau@haarlem.nl> 
Onderwerp: stadspark Koepelkatherdraal 
 
Beste gemeenteraadsleden, 
 
Ik maak mij ernstig zorgen over de plannen van de werkgroep Stadsparkkoepelkathedraal. 
 
Het plan om rond de kerk een park te maken komt van bewoners van het Emmaplein, die hebben er 
inderdaad baad bij dat het groener wordt en daardoor hun uitzicht mooier en hun huizen meer 
waard. De rest van de buurt zit echt niet te wachten op een zogenaamd stadspark. Als de kerk haar 
grond anders / groener wil inrichten prima maar blijf af van onze parkeerplaatsen en de uitvalsweg 
uit onze buurt. 
 
In het plan is ook totaal geen rekening gehouden met de 2000 nieuwe woningen, die dichtbij 
gebouwd gaan worden. Dit betekend dat er veel meer parkeergelegenheid nodig is en de wegen die 
nu al verstopt raken uitgebreid moeten worden i.p.v. smaller, minder enz. De plannen zijn zeer 
irrealistisch en ik hoop dan ook dat er geen cent van de gemeente aan uitgegeven wordt. 
 
Haarlem groener is prima maar zet bomen langs het Geel Wit sportveld die daar mogen blijven staan, 
dan komt er een mooie groenzone tussen sportveld en de nieuwe wijk, heel milieuvriendelijk. 
 
met vriendelijke groet, 
 
J.W. van der Schee 
 
 


